
NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站

Tour Code: COB (D7)

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Appearance Tianjin Eye-yongle
Bridge Ferris Wheel

外观天津之眼

Appearance Tianjin Eye-yongle
Bridge Ferris Wheel

外观天津之眼

Aranya Hall
阿那亚礼堂

Aranya Hall
阿那亚礼堂

Jizhou Ancient City
蓟州古城

Jizhou Ancient City
蓟州古城

Unique Dream Of Red Mansion
Universal Theaters
只有红楼梦戏剧幻城

Unique Dream Of Red Mansion
Universal Theaters
只有红楼梦戏剧幻城

China
中国

8D6N
北京~秦皇岛遇见阿那亚/

只有红楼梦戏剧幻城/天津黄崖关长城
BEIJING~QINHUANGDA ARANYA/

UNIQUE DREAM OF RED MANSION/TIANJIN



 颐和园 - 中国清朝时期皇家园林，前身为清漪园，坐落在北京西郊，它是以昆明湖
、万寿山为基址，以杭州西湖为蓝本，汲取江南园林的设计手法而建成的一座大型
山水园林，也是保存最完整的一座皇家行宫御苑，被誉为“皇家园林博物馆”。

  (赏腊梅花: 2月中一3月中) (赏玉兰花: 3月中一3月中) (赏桃花: 3月中一5月上)
 (赏丁香花: 4月一5月) (赏二月兰: 4月上一5月下) (赏凌霄花: 5月一8月)

北京

 马车游天津五大道 - 五大道拥有上个世纪各个国家留下的建筑风格不同的花园式建筑
，经过近百年的沉淀，每一栋房屋，每一条街道都承载着津城的历史和故事，坐着马
车听着马车夫和你聊一聊他眼中的天津，说一说五大道的故事，你就会深深地感受到
天津这座城市骨子里的气息和文化。

 瓷房子 - 瓷房子是一座动用了无数私藏古瓷器、汉白玉石雕、水晶、玛瑙、古董装
饰而成的法式建筑。房子的墙上密密麻麻贴满了精美的中国古代瓷器，庭院和楼内
堆满了古董，铺天盖地的瓷器古董常让初到瓷房子的游客眼花缭乱。

天津

 黄崖关长城 - 位于天津市蓟县北侧，是一段始建于北齐，明代时由戚继光主持重修的
古长城。这一段长城山势陡峭，长城气势壮观。

 4月初-5月 桃花、杏花、海棠花及各种山花，来一次长城花海的穿越之旅吧。 

 蓟州古城 - 游览区含;渔阳鼓楼、独乐寺、白塔寺、鲁班庙、文庙。等古建筑组成。

蓟县

 阿那亚 - 有北方马尔代夫之称的海边风景，距离北京最近的海边乌托邦！海风酒吧
、日落滑板、沙滩音乐节；孤独图书馆，还有最浪漫的海边礼堂。它萃取了人性中
对美好的向往，营造了隔绝实际生活的幻象。

 阿那亚礼堂 - 阿那亚教堂位于北戴河黄金海岸阿那亚度假村的海滩，是一座设计风
格独特的教堂，白色的教堂矗立在大海和沙滩之间。这片海滩的生态环境很好，海
水很清澈，沙子很细，景色非常美丽。

 阿那亚孤独图书馆 - 整座建筑注重采用自然光，这些光筒都是玻璃天窗，在下午一
点半左右，阳光透过光筒给室内投射进许多光斑，图书馆里显得影影绰绰。

 UCCA沙丘美术馆 - 这座美术馆所有的缝隙都通向了天空，所有的留白都被光所占
据。也有的人被认为，这座美术馆的存在，不仅为我们的心灵提供了栖息的港湾，
也成为了自然以及艺术的庇护所。

 鸽子窝公园 - 又称鹰角公园，是秦皇岛市北戴河风景名胜区四大景区之一，由于地
层断裂所形成的临海悬崖上，有一巨石，形似雄鹰屹立，故名鹰角石。该石高20余
米，过去常有成群鸽子朝暮相聚或窝于石缝之中，故名鸽子窝。

 老龙头 - 是明长城的东起点。长城像一条巨龙，横亘在华夏大地之上，东端在山海
关城南直插入海，犹如龙头高昂，因此称之为“老龙头”

秦皇岛

 只有红楼梦戏剧幻城 - 这是一座承载着《红楼梦》读者的城。这是导演王潮歌的新
作，以她别具一格的方式，“不做《红楼梦》，而做《红楼梦》的读者”。作为读
者，走进只有红楼梦·戏剧幻城，就是走进自己的“大观园”，做一场属于自己的
“红楼梦”。8个小型室内剧场，108个情景空间及室外剧场，历时8年创造。倾情呈
现一幕幕关乎《红楼梦》读者的戏剧演艺与情景园林，以中国式审美讲述人人心中
的“红楼梦”

廊坊

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地／宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，
会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 接机后入住酒店

第一天 启程北京 (机上用餐)

第二天 北京 (早/午/晚)

 首钢园（外观滑雪大跳台）

 颐和园

第三天 北京 b (140公里) 天津 (早/午/晚)

 外观天津之眼-永乐桥摩天轮
 马车游天津五大道
 参观瓷房子

第四天 天津 b (235公里) 秦皇岛阿那亚
(早/午)

 孤独图书馆+阿那亚礼堂+UCCA沙丘美术馆
 入住阿那亚
 *备注：阿那亚酒店不含早餐，需去食堂现点；晚餐自理~

  可在阿那亚小镇多种选择

第五天 秦皇岛阿那亚 b (70公里) 山海关
b (250公里) 蓟县 (早/午/晚)

 鸽子窝公园
 万里长城的东部起点——老龙头

第六天 蓟县 (早/午/晚)

 黄崖关长城风景区（含景区内交通）

 蓟州古城
 独乐寺、白塔寺、鲁班庙、蓟州文庙、
 渔阳古街

第七天 蓟县 b (115公里) 北京 (早/晚)

 只有红楼梦戏剧幻城
 （走进自己的“大观园”做一场自己的“红楼梦”）

第八天 北京 a 回程 (机上用餐)

Summer Palace
颐和园

Summer Palace
颐和园

Unique Dream Of Red
Mansion Universal Theaters

只有红楼梦戏剧幻城

Unique Dream Of Red
Mansion Universal Theaters

只有红楼梦戏剧幻城
Porcelain Houses

参观瓷房子
Porcelain Houses

参观瓷房子

✓ 6 早餐 / 5 午餐 / 5 晚餐
风味餐：
★ 北京烤鸭   ★ 北京炸酱面
★ 天津八大碗   ★ 天津狗不理包子
★ 蓟州宴    ★ 手工海鲜饺子
★ 德岳融合菜

酒店住宿（6 晚）
✓ 北京东方安颐大酒店或同级      x 2 晚
✓ 天津空港智选假日酒店/天津东丽广场智选假日酒店或同级   x 1 晚
✓ 阿那亚A*HOTEL/YIN或同级      x 1 晚
✓ 天津京蓟圣光温泉度假酒店/天津亿豪山水郡国际度假酒店或同级  x 2 晚

无自费项目

精简行程 ：



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 Check in Hotel

(MOB)D1 DEPARTING BEIJING

 Shougang Park
 Summer Palace

D2 BEIJING (B/L/D)

D3 BEIJING b (140km) TIANJIN
(B/L/D)

 Appearance Tianjin Eye-Yongle Bridge
 Ferris Wheel
 Carriage tour of Fifth Avenue
 Visiting porcelain houses

D4
TIANJIN b (235km)
QINHUANGDA ARANYA

(B/L)

 Lonely Library+Aranya Hall+UCCA Dune
 Art Museum
 Live in Aranya
 *Remark: Aranya Hotel NO breakfast at hotel, The customer
  need go to cafeteria to order; Dinner by own expenses
  in Aranya Town

D5 QINHUANGDA ARANYA
b (70km) SHANHAIGUAN
b (250km) JIXIAN (B/L/D)

 Pigeon Nest Park
 The eastern starting point of the Great Wall
 ——Old Dragon Head

D6 JIXIAN (B/L/D)

 Huangyaguan Great Wall
 (Include transportation within the scenic area)

 Jizhou Ancient City
 Dule Temple, Baita Temple, Luban Temple,
 Jizhou Confucian Temple, Yuyang Ancient
 Street

D7 JIXIAN b (115km) BEIJING
(B/D)

 Unique Dream of Red Mansion Universal
 Theaters (Enter your own "Grand View Garden" and
 have your own "Dream of the Red Chamber")

D8 BEIJING a ARRIVE (MOB)

Aranya Hall
阿那亚礼堂

Aranya Hall
阿那亚礼堂

Unique Dream Of Red
Mansion Universal Theaters

只有红楼梦戏剧幻城

Unique Dream Of Red
Mansion Universal Theaters

只有红楼梦戏剧幻城
Huangyaguan Great Wall

黄崖关长城风景区
Huangyaguan Great Wall

黄崖关长城风景区

HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)
✓ Orient-Anyi international Hotel or similar   x2 Nights
✓ Holiday Inn Express (Tianjin Airport)/
    Holiday Inn Express Tianjin Dongli Plaza or similar   x1 Night
✓ Aranya A*HOTEL or similar    x1 Night
✓ Tianjin Jingji Saintlight Resort & Spa or similar  x2 Nights

✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner
Special Cuisine:   
★ Beijing Roast Duck ★ Zhajiang Noodle
★ Tianjin Eight Bowls ★ Tianjin Baozi
★ Jizhou Banquet  ★ Handmade seafood dumplings
★ Deyue fusion cuisine

BEIJING
 Summer Palace - During the Qing Dynasty in China, the royal garden, formerly known as Qingyi 

Garden, was located in the western suburbs of Beijing. It was a large landscape garden built on the basis 
of Kunming Lake and Wanshou Mountain, with Hangzhou West Lake as the blueprint and drawing on the 
design techniques of Jiangnan gardens. 

  (Plum blossom: Feb Mid一May Mid) (Magnolia flower: May Mid) (peach blossom: Mar-May)
 (Lilac: Apr-May) (Orychophragmus violaceus: Apr-May) (campsis grandiflora:May-Aug)

TIANJIN
 Carriage tour of Fifth Avenue - The Five Avenues have garden style buildings with different 

architectural styles left by various countries in the last century. After nearly a century of sedimentation, 
every house and street carries the history and story of Tianjin.

 Porcelain houses - The Porcelain House is a French style building decorated with countless private 
ancient porcelain, White Marble stone carvings, crystals, agates and antiques. The walls of the house are 
densely covered with exquisite ancient Chinese porcelain, and the courtyards and buildings are piled with 
antiques.

QINHUANGDA
 Aranya - The seaside scenery known as the Northern Maldives, the closest seaside utopia to Beijing! 

Sea Breeze Bar, Sunset Skateboarding, Beach Music Festival; Lonely library, and the most romantic 
seaside auditorium. It extracts the longing for beauty from human nature and creates an illusion of isolation 
from real life.

 Aranya Hall - The Anaya Church is located on the beach of the Anaya Resort on the Golden Coast of 
Beidaihe. It is a uniquely designed church, with a white church standing between the sea and the beach. 
The ecological environment of this beach is very good, the seawater is very clear, the sand is very fine, 
and the scenery is very beautiful.

 Aranya Lonely Library - The entire building emphasizes the use of natural light, and these light tubes 
are all glass skylights. Around 1:30 pm, sunlight passes through the tubes and projects many light spots 
into the interior, making the library appear blurry and indistinct

 UCCA Dune Art Museum - All the gaps in this art museum lead to the sky, and all the white space is 
occupied by light. Some people are also believed that the existence of this art museum not only provides 
a harbor for our souls, but also serves as a shelter for nature and art

 Pigeon Nest Park - Also known as Yingjiao Park, it is one of the four major scenic spots in the Beidaihe 
Scenic Area of Qinhuangdao City. Due to geological faults, there is a huge stone standing on the sea cliff, 
resembling an eagle, hence the name Yingjiao Stone. The stone is over 20 meters high, and in the past, 
groups of pigeons used to gather day and night or nest in the crevices of the stone, hence the name pigeon 
nest.

 Old Dragon Head - It is the eastern starting point of the Ming Great Wall. The Great Wall is like a giant 
dragon, stretching across the land of China, with its eastern end straight into the sea at the south of 
Shanhaiguan City, like a high dragon head, hence it is called the "Old Dragon Head"

LANGFANG
 Unique Dream of Red Mansion Universal Theaters - This is a city that carries readers of Dream 

of the Red Chamber. This is a new work by director Wang Chaoge, who, in her unique way, is a reader of 
"Dream of the Red Chamber" instead of "Dream of the Red Chamber". As a reader, entering the Dream of 
the Red Chamber Drama Fantasy City is like entering one's own "Grand View Garden" and creating one's 
own "Dream of the Red Chamber". 8 small indoor theaters, 108 scene spaces, and outdoor theaters were 
created over a period of 8 years. 

JIXIAN
 Huangyaguan Great Wall - Located on the north side of Ji County, Tianjin, it is an ancient Great Wall 

that was first built during the Northern Qi Dynasty and was rebuilt under the leadership of Qi Jiguang 
during the Ming Dynasty. 

 From early April to May, let's embark on a journey through the Flower Sea of the Great Wall with peach 
blossoms, apricot blossoms, crabapple blossoms, and various mountain flowers

 Jizhou Ancient City - Tourist areas include; Yuyang Drum Tower, Dule Temple, Baita Temple, Luban 
Temple, and Confucian Temple. Composed of ancient buildings

No Optional Tour

SCHEDULE



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 北京 BEIJING 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86                     

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
10℃ ~ 25℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
33℃ ~ 22℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 9℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330 B787B737


